

## Sheridan College 謝里登學院

- **Overview 學校概況**

Sheridan college is one of Ontario's leading postsecondary institutions, educating approximately 24,500 full-time and 18,500 continuing and part-time studies students every year on three campuses in three Ontario cities – Oakville, Brampton, and Mississauga.

謝里登學院是安大略省領先的高等學府之一，每年在安大略省三個城市奧克維爾，布蘭普頓和密西沙加三個校區約有 24,500 名全日制學生和 18,500 名兼職學生。

Located in the lakeside city of Oakville, just west of Toronto, the Trafalgar Campus is home to more than 9,500 students. This liberal, creative, and artistic campus offers programs in animation, arts and design, advanced film and television, music theatre, business, community studies, liberal arts, applied science and technology, and more. Trafalgar is home to the Faculty of Animation, Arts and Design, which is Canada's largest arts school with more than 6,000 students.

特拉法加校區位於多倫多以西的湖邊城市奧克維爾，擁有 9,500 多名學生。這個自由，創意和藝術校園提供動畫，藝術與設計，高級電影和電視，音樂劇院，商業，社區研究，藝術，應用科學與技術等課程。特拉法加（Trafalgar）是動畫，藝術與設計學院的所在地，該學院是加拿大最大的藝術學校，擁有 6000 多名學生。

The Hazel McCallion Campus (HMC) is home to the Pilon School of Business. Built to LEED gold standards, this campus is tucked right in the heart of Mississauga, Ontario — Canada's sixth-largest city. In 2017, HMC officially opened a brand new wing, increasing enrolment capacity to over 5,500 students.

Hazel McCallion 校園（HMC）是 Pilon 商學院的所在地。該校園按照 LEED 黃金標準建造，坐落在加拿大第六大城市安大略省密西沙加的中心。2017 年，HMC 正式開設了一個嶄新的翼樓，將註冊人數增加到 5500 多名學生。

Located in Brampton, one of the fastest growing and most ethnically diverse communities in Canada, Davis Campus is Sheridan's largest campus, home to more than 12,000 students. This bustling, innovative and multicultural campus is home to our applied health, community services, engineering and technology programs.

戴維斯校區位於加拿大發展最快，種族最多樣化的社區之一布蘭普頓，是謝里登最大的校區，擁有 12,000 多名學生。這個繁華，創新和多元文化的校園是我們應用健康，社區服務，工程和技術計劃的所在地。

- **Programs 課程**

**Top Undergraduate Disciplines 熱門本科學科：**

Bachelor of Animation 動畫學士

Business Administration – Accounting (co-op) 工商管理-會計（實習）

Computer System Technology (co-op) 計算機系統技術 (實習)

Mechanical Engineering Technician 機械工程技術員

Makeup for Media and Creative Arts 媒體和創意藝術化妝

**Postgraduate Programs 研究生課程:**

Digital Creature Animation 數字生物動畫

Professional Accounting Management (co-op) 專業會計管理 (實習)

International Business Management (co-op) 國際業務管理 (實習)

Project Management (co-op) 項目管理 (實習)

Marketing Management (co-op) 營銷管理 (實習)

- **Location 位置:** Toronto, Ontario 安省多倫多
- **Tuition 學費:** Cad\$14,000-16,000/Year 學費: 每年加幣 14,000-16,000
- **Language Requirements 語言要求:**  
Diploma: IELTS 6.0; Duolingo 105-110; TOEFL iBT 80  
證書課程: 雅思 6; 多鄰國 105-110; 托福 iBT 80  
Graduate Certificate: IELTS 6.5; Duolingo 125-130; TOEFL iBT 88  
研究生課程: 雅思 6.5; 多鄰國 125-130; 托福 iBT 88
- **Contact 聯繫:** [Nellie.Bloomingimmigration@gmail.com](mailto:Nellie.Bloomingimmigration@gmail.com)